
Referat fra FAU-møte 6_22-23  
Dato: 17.04.2023 kl 20-22 

Sted: Sørbø skole, mat- og helserommet 

AGENDA 

Sak 31 – 22/23: Godkjenne referat og møteinnkalling 

Godkjent. 

Sak 32 – 22/23: Informasjonssaker 

a) Rektor informerer 

Bygging. Skal i møte neste uke. Det blir store klasser også neste år. Det fungerer 
bra. 

Ståstedsanalyse: Lærere har scoret skolen. Skolen ser fra deres side at de kan 
bruke foreldre mer. Ønsker innspill fra FAU. Hvordan ønsker foreldre å bli brukt / 
trukket med i skolens arbeid? I denne forbindelsen hadde FAU en idemyldring på 
hva foreldre bidrar med i dag og hvordan vi kan bidra i fortsettelsen. 

b) SU informerer 

Elev og foreldreundersøkelse. 

Gjennomgang av skolebudsjetter. Ser greit ut. 

Sak 33 – 22/23: Status på komitearbeid 

a) Foreldremøte: Evaluering 

Veldig bra. Godt oppmøte. Positive tilbakemeldinger. Vi bør gjerne ha det igjen. 
Tema for foreldremøtet passet fint for barneskolen. FAU tenker at foreldremøte 
om sosiale media gjerne kan gjentas med 3-års syklus. Betydningen av å bry seg 
om hverandres unger løftes frem. Temaet sosiale media bør tas inn i 
foreldremøtene i tiden som kommer. 

b) 17.mai komite: status 



Komiteen jobber godt. Har kontroll. Godt samarbeid med Ganddal skole. Tog skal 
starte kl. 0930. Program klart ca 1.mai. Har bestilt flagg. Stylter og lykkehjul lages 
av Lundehaugen ungdomsskole. Sponsorer er vanskeligere å få tak i dette året. 
Komiteen er trygg på at 17.mai skal gå i overskudd. Priser øker i år da alt har blitt 
dyrere. Vi kommer til å ha flere leker dette året. FAU vil se på mulighetene for å 
Vippse og hvorvidt menyen kan legges i Vipps. VIPPS til FAU? 

Sak 34 – 22/23: Eventuelt 

Rydding i boden bør tas 1/år av FAU. 

 


